
Številka: 900-67/2025-3                                                                                         
v Ljubljani, dne 3. 4. 2025                                                                                              

           

ZAPISNIK

17. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v SREDO, 2. 4. 2025 ob 17.00  
uri, v dvorani, Pot k ribniku 20, Ljubljana.

17. redno sejo Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana, 
sklicala in vodila predsednica Sveta Katarina Juvanc Šinkovec.

Predsedujoča je pozdravila prisotne in ugotovila, da je od 15-ih članov sveta na seji navzočih 14 članov, 
kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom.

NAVZOČI ČLANI SVETA: Boštjan Doljak, , Anton Grošelj, Katarina Juvanc Šinkovec, Alojz Mlakar, 
Aliana Moscatello, Peter Kolenc, Erna Kokalj Jezovšek, Žiga Skvarča, Tomaž Vargazon, Robert Okorn,
Jure Maleš, Andreja Vrtačnik Kremžar, Maja Rus, Jože Zrnec

ODSOTNI ČLANI SVETA:  mag. Andreja Troppan – opr.

OSTALI  NAVZOČI: Luka Jukič – Inšpektorat MU MOL, Ana Ralović – SLS MU MOL

Na glasovanje je predsedujoča dala sledeči PREDLOG DNEVNEGA REDA:

01. Predstavitev Inšpektorata MU MOL
02. Potrditev zapisnika 16. redne seje Sveta ČS Rudnik in 9. izredne seje Sveta ČS Rudnik
03. Rebalans proračuna ČS Rudnik MOL za leto 2025 in osnutek finančnega načrta ČS Rudnik 

MOL za leti 2026 in 2027 
04. Izvedba Plana malih del za leto 2025 ter predlogi za leti 2026 in 2027
05. Poročilo o aktivnostih
06. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 
07. Razno

Navzočih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 
ZA: 12             PROTI: /
Dnevni red je bil sprejet.

Predsedujoča je pričela s prvo točko dnevnega reda.



AD 1
Predstavitev Inšpektorata MU MOL

Vodja Inšpektorata g. Luka Jukič je predstavil področje delovanja in pristojnosti Inšpektorata MU MOL.

Inšpektorat vrši nadzor samo nad nepravilnim odlaganjem in ravnanjem s komunalnimi odpadki na javnih 
površinah in izda odločbo na stroške povzročitelja. Nadzor nad nepravilnim odlaganjem in ravnanje z 
ostalimi odpadki, gradbenimi in nevarnimi na zasebni površini izvaja Inšpektorat RS za okolje in energijo.
V okviru tradicionalne spomladanske akcije Za lepšo Ljubljano nadaljujejo z akcijo odstranjevanja 
nelegalnih oglasnih objektov. Poleg te akcije vključujejo tudi ostale, kot so deljenje pasjih vrečk in pred 
1. novembrom nadzori na pokopališču Žale.
Prijave sprejemajo na glavna.pisarna@ljubljana.si, priporočeno je tudi, da se zraven priloži fotografija.

Seji se je pridružil član sveta, g. Alojz Mlakar.

V področje delovanja vključujejo štiri prioritete: ogrožanje javne površine, kršitve na javnih površinah, 
zasebne površine in medsoseski spori.

Seji se je pridružila članica sveta, ga. Maja Rus.

Člani sveta so izpostavili vprašanja vezana na vzdrževanje živih mej, statistiko odpadkov, divja 
odlagališča, pravila za namestitev kamere.

Po razpravi so bili enotnega mnenja, da v večini zakonodaja ščiti kršitelje. 
Svet ČS Rudnik se je zahvalil g. Jukiču za izčrpno predstavitev ter se v prihodnje priporočal za podobno 
srečanje.

Sejo je zapustil član sveta g. Anton Grošelj.

AD 2
Potrditev zapisnika 16. redne seje Sveta ČS Rudnik in 9. izredne seje Sveta ČS Rudnik

Člani sveta so predlog zapisnika 16. redne seje in 9. izredne seje prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je 
dala v razpravo zapisnik 16. redne seje. 

Ker pripomb na zapisnik ni bilo, je predsednica sveta dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/17:
Zapisnik 16. redne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme.

Navzočih je bilo 13 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 13 članov sveta. 
ZA: 13 članov    PROTI:/
Sklep št. 1/17 je bil sprejet.



Predsedujoča je dala v razpravo zapisnik 9. izredne seje. 

Ker pripomb na zapisnik ni bilo, je predsednica sveta dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/17:
Zapisnik 9. izredne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme.

Navzočih je bilo 13 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 13 članov sveta. 
ZA: 13 članov    PROTI:/
Sklep št. 2/17 je bil sprejet.

AD 3
Rebalans proračuna ČS Rudnik MOL za leto 2025 in osnutek finančnega načrta ČS Rudnik MOL 

za leti 2026 in 2027

Gradivo so člani Sveta ČS Rudnik prejeli po e-pošti.                    

Rebalans: Z rebalansom se prerazporedijo sredstva iz podkonta 402099 Pisarniški in splošni material in 
storitve na podkonto 402206 Poštnina in kurirske storitve zaradi višjih stroškov raznosa glasila. V skladu 
z Odlokom o financiranju četrtnih skupnosti v Mestni občini Ljubljana se povečuje masa sredstev za 
sejnine na podkontih 402905 Sejnine in pripadajoča povračila stroškov ter 402999 Drugi operativni 
odhodki zaradi uskladitve njihove višine z županovo plačo.

Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/17
Svet Četrtne skupnosti Rudnik Mestne občine Ljubljana se seznanja in potrjuje Rebalans  
proračuna ČS Rudnik MOL za leto 2025 v predloženi vsebini.
Za izvedbo morebitnih sprememb, usklajenih z navodili OFR MU MOL, se pooblašča 
predsednico Sveta ČS Rudnik.

Navzočih je bilo 13 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 13 članov sveta. 
ZA: 13 članov           PROTI:/
Sklep št. 3/17 je bil sprejet. 

Člani sveta so se seznanili s osnutkom proračuna za leti 2026 in 2027.

PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/17:
Svet Četrtne skupnosti Rudnik MOL se seznanja in potrjuje osnutek proračuna za leti 2026 in 2027

v predloženi vsebini. Za izvedbo morebitnih sprememb, usklajenih z navodili OFR MU MOL, se 

pooblašča predsednico Sveta ČS Rudnik.

Navzočih je bilo 13 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 13 članov sveta.
ZA: 13 članov PROTI:/
Sklep št. 4/17 je bil sprejet.



AD 4
Izvedba Plana malih del za leto 2025 ter predlogi za leti 2026 in 2027

PLAN MALIH DEL ZA ČETRTNO SKUPNOST RUDNIK ZA LETO 2025

storitev skupaj

postavitev mize za namizni tenis - lokacijo določi ČS Rudnik 5.000,00 €

dobava in montaža enostavnega plezala  - lokacijo določi ČS Rudnik 1.700,00 €

skupaj 6.700,00 €

Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/17
Svet Četrtne skupnosti Rudnik MOL se seznanja z izvedbo Plana malih del za leto 2025.

Navzočih je bilo 13 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 13 članov sveta.
ZA: 13 članov PROTI:/
Sklep št. 5/17 je bil sprejet.

Za plan malih del za leti 2026 in 2027 so člani sveta podali predlog za postavitev pitnika, čebelnjaka, 
hotela za žuželke, posaditev medonosnih rastlin ter košnjo. 
Strokovna sodelavka bo na pristojnih oddelkih MOL preverila možnost vključitve in izvedbe.

V nadaljevanju je predsedujoča predstavila podane predloge projektov z majhno spremembo. Za leto 
2025 je bilo potrebno izbrati realne projekte, ki ne bodo prevelik finančni zalogaj in bodo izvedeni.

3 izvedeni projekti v letu 2024
3 projekti, za katere bi želeli, da se izvedejo v 

letu 2025

1. Otroško igrišče Galjevec (Melikova)
2. Ižanska cesta
3. Jurčkova cesta od križišča s Peruzzijevo ulico 
proti krožišču NS Rudnik

1. Dokončna ureditev Jurčkove ceste od križišča s 
Peruzzijevo ulico proti Nakupovalnemu središču 
Rudnik
2.  Enota Vrtca Galjevica                                                                                 
3. Šolsko igrišče ob Dolenjski železnici 48
4. Pridobitev gradbenega dovoljenja in začetek 
gradnje Centra Barje
5. Ureditev zabojnikov na Gornjem Rudniku s 
postavitvijo zaprte smetarnice 

Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 6/17
Svet Četrtne skupnosti Rudnik MOL se  seznanja in potrjuje podane predloge izvedenih projektov 
v letu 2024 in predloge treh projektov za izvedbo v letu 2025.

Navzočih je bilo 13 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 13 članov sveta.
ZA: 13 članov PROTI:/
Sklep št. 6/17 je bil sprejet.
                                                                        



AD 5
Poročilo o aktivnostih

Predsedujoča je prisotne seznanila z naslednjimi informacijami:
 četrtek, 20.2.2025 izvedena koordinacija predsednikov ČS s podžupanom in predstavitvijo teme 

ZD Ljubljana in skrb za osnovno zdravstveno dejavnost v MOL s strani direktorice Zdravstvenega 
doma Ljubljana,

 petek, 21.2.2025 v sodelovanju z DCA izvedeno srečanje s kurenti,
 torek, 4.3.2025 izvedena Koordinacija predsednic in predsednikov ČS z županom MOL, 

predstavljeni izvedeni projekti v letu 2024 in predlogi treh projektov za leto 2025,
 četrtek, 6.3.2025 izveden sestanek sodelujočih za Preventivni dan, ki bo izveden v četrtek, 17. 

aprila 2025 na igrišču OŠ Oskarja Kovačiča (rezervni termin je 24.4.2025),
 sobota 22.3.2025, izvedena strokovna ekskurzija v Mestno občino Nova Gorica,
 Glasilo Rudniška Četrtinka 1/2025 je v pripravi,
 prijave za evidentiranje so do 8.4.2025,
 v sklopu Čistilne akcije Za lepšo Ljubljano so jo ŠD Golovec trails izvedli v soboto, 22.3. in TD 

Barje v soboto, 29.3.2025, društvo Tabornikov jo bo izvedlo v soboto, 5.4.2025 in Društvo SMC 
Rakovnik v torek 8.4.2025,

 Uresniči svojo idejo s projektom Zunaj, prijave do 6. aprila 2025,
 za preprečevanje vožnje so bili postavljeni količki na kolesarski stezi pri Strelišču,

Prihajajoči dogodki: 
 četrtek 17.4.2025  delavnica društva ustvarjalcev Poligilda,
 četrtek, 12. 6. 2025 Tekmovanje četrtnih skupnosti v velikih kanujih 2025,
 sobota 31.5.2025, Pohod po Barju,
 sobota 21.6.2025, Otroške barjanske Žabarije,

A6
Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik

Predsedujoča je prisotne seznanila s prejetimi odgovori OGDP MOL vezani na obravnavane pobude na 
zadnji seji;

 Dotrajane cevi pod Karlovškim mostom:
Se zavedamo problematike in iščemo rešitev, kako to urediti.
Prenova Dolenjske ceste se bo začela v križišču s Hradeckega in je predvidena v 2027.

 Nepreglednost pri vožnji na novem nadvozu Ižanska cesta proti Igu zaradi naklona ter se naproša 
za pregled in možnost postavitve prometnega ogledala:
Pojasnjujemo, da sta bili dve novi prometni ogledali na Ižanski cesti v križišču med mostom 
čez Ižico in nadvozom čez AC v decembru oziroma januarju postavljeni.
Talne označbe na rekonstruiranem delu Ižanske ceste bodo ob primernem vremenu 
(spomladi) obnovljene debeloslojno.

 Seznanitev z Idejno zasnovo za prenovo in  rekonstrukcijo Dolenjske ceste:
Idejno zasnovo posredujemo, ko bo potrjena na nivoju OGDP.

 V vmesnem času do prenove Dolenjske ceste se pregleda in začasno sanira cesta in kolesarska 
steza, ki je v slabem stanju z udarnimi luknjami, v obe smeri od križišča z Roško cesto proti 
Rakovniku:
Zaradi predvidene projektne prenove celotne Dolenjske ceste se trenutno na tej Trasi ne bodo 
izvajala nobena vzdrževalna dela.



Člani sveta so ponovno izpostavili nepreglednost pri dveh izvozih na Ižanski cesti. 
Zaradi visokega naklona nadvoza na Ižanski cesti in prehitre vožnje iz nadvoza predstavlja nevarnost iz 
Lahove poti, ter zaradi povišane ograje pri HŠ Šivičeva 2 pri izvozu, prav tako nepreglednost in nevarnost.

Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 7/17
Svet Četrtne skupnosti Rudnik Mestne občine Ljubljana iz varnostnih razlogov prosi pristojen 
Oddelek za gospodarske dejavnosti in promet Mestne občine Ljubljana za postavitev dveh 
prometnih ogledal na Ižanski cesti, v križišču Šivičeve ulice in Lahove poti.

Navzočih je bilo 13 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 13 članov sveta.
ZA: 13 članov PROTI:/
Sklep št. 7/17 je bil sprejet.

Ponovno so obravnavali pobudo za podaljšanje intervala brezplačnega parkiranja na parkirišču MKL, 
knjižnice Rudnik ob zgradbi Strelišča.

Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 8/17
Svet Četrtne skupnosti Rudnik Mestne občine Ljubljana se je ponovno seznanil s pobudo za 
povečanje časovnega brezplačnega parkiranja z intervala petnajst minut na eno uro brezplačnega 
parkiranja za uporabnike knjižnice na parkirišču ob zgradbi Strelišča. Pobudo naslavlja na Javno 
podjetje Ljubljanska parkirišča in tržnice.

Navzočih je bilo 13 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 13 članov sveta.
ZA: 13 članov PROTI:/
Sklep št. 8/17 je bil sprejet.

Član sveta, g. Alojz Mlakar je ponovno poslal pobudo za pridobitev bankomata v modri poslovni stavbi 
na Dolenjski cesti 43.                                                                                                                     
Dogovorjeno je bilo, da se pobuda pošlje na OTP banko.

Član sveta, g. Peter Kolenc je poslal pobudo za vzpostavitev reda ob zabojniku Humana na Cvetkovi 
ulici.
Dogovorjeno je bilo, da se pobuda pošlje na podjetje Humana Slovenija.

Član sveta, g. Jože Zrnec je poslal pobudo za ureditev nedovoljenega odlaganja odpadkov na lokaciji
KO Rudnik, parc. št. 204/5 in 205/7.
Dogovorjeno je bilo, da se pobuda pošlje na Dars d.d.



A7
Razno

Predsedujoča je ugotovila, da je dnevni red izčrpan in je sejo zaključila ob 18.40 uri. 

Zapisala:
Ana Ralović

       Predsednica Sveta ČS Rudnik
           Mestne občine Ljubljana
          Katarina Juvanc Šinkovec
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